
Memo begeleidingscommissie Nieuwe Natuur 
 
De begeleidingscommissie Nieuwe Natuur is op 26 oktober voltallig bijeengeweest.  Zij doet 
u het volgende voorstel voor behandeling van de voortgangsrapportage Nieuwe Natuur in de 
commissie Duurzaamheid van16 november 2016. 
 
De commissie stelt voor in totaal een uur aan het onderwerp voortgangsrapportage te 
besteden. De commissievoorzitter wordt verzocht hierop te sturen. 
 
Door de portefeuillehouder/GS worden de vragen van de fracties van de PVV en van GL 
schriftelijk beantwoord. Deze zullen worden nagezonden na 8 november aan de 
commissieleden omdat de commissiebundel voor 16-11 dan al is verstuurd. 
 
Opzet voor behandeling in commissie op 16-11 luidt 
 
I Presentatie 

- Overall beeld geven: waar staan we nu met de projecten? 
- Hoe ziet het verdere traject eruit richting eind 2017? Voor de zomer van 2017 

tweede rapportage/ werkbezoek en najaar: balans opmaken.  
- Hoe zien we de rol van de provincie in relatie tot de initiatiefnemers? Blijven de 

afgesproken rollen zo of willen we verandering? 
- Wat zijn dilemma’s in het programma?  Welke vragen resulteren daaruit? 
- Hoe om te gaan  met de reservelijst? Zijn er suggesties vanuit de commissie? 
- Voldoet deze wijze van voortgangsrapportage aan de verwachtingen? 
- Niet meer in de presentatie ingaan op de voortgangsrapportage zelf omdat die als 

gelezen mag worden beschouwd. 
 
II Voortgangsrapportage 

- Stilstaan bij inhoud rapportage aan de hand van antwoorden portefeuillehouder op 
de gestelde vragen. We richten ons op de volgende ingebrachte projecten: 
Swifterpark, Eemvallei en Kop van Horsterwold 

- Kort terugkijken naar opzet en inhoud werkbezoek op 2 november a.s. NB Er kan 
niet meer geschoven worden in de tijden voor het werkbezoek; afspraken met 
sprekers zijn vastgelegd). 

 
 


